
Referat Lokalrådsmøde den 10. august 2017. 

Afbud fra Ingrid, Birgitte og Rune. I mødet deltog fra start Rikke Carlsen. 

 Rikke fortalte entusiastisk om påtænkte arrangementer i forbindelse med åbning og indvielse af 

den nye bro over Gudenåen. En række venner og naboer er gået sammen om at stå for en række 

aktiviteter. De har indledt samarbejde med skolen, børnehaven, dagplejerne, Solbo og Rødegaard 

om arrangementer på tværs af aldre. Broen forventes færdig til indvielse fredag den 27. oktober.  

Der arbejdes med aktiviteter både fredag og lørdag. Fredag fra kl. 10.00 til 13.00 primært for børn 

og ældre fra de 5 samarbejdsparter i byen. Lørdag arbejdes med et motionsbroløb åbent for alle i 

byen. Gruppen har taget kontakt til berørte lodsejere, der finder ideen god. Det hele foregår ud fra 

en kommunal direktionsstrategi ”Samskabelse”, og kommunen støtter også økonomisk 

arrangementet fredag. Gruppen arbejder videre, og Rikke inviterede lokalrådet til at møde op til 

deres næste møde den 14. 9. kl. 20.00. Lokalrådet roste gruppens initiativ og støtter projektet. 

 Referatet fra juni mødet godkendt. 

 Erik J. konstaterede, at der ikke var nyt om fjernvarmen. Vi afventer 2. nyhedsbrev. 

 Erik G. overleverede vedtægter for lokalrådet til Marcus. Han konstaterede også, at henvendelser 

til kommunen faktisk virker. Vejen var blevet fejet. 

 Majken fortalte om markedsdag på skolen den 9. 9., hvor der er klasseboder. Til denne byfest kan 

alle bestille boder. Gitte Holm kontaktes for bestilling. 

 ”Pas på os” skilte opstilles på Møllegårdsvej en gang i efteråret i 3 måneder oplyste Marcus. 

 Rune meddelte, at der er arbejdet på en facebook. Vi hører nærmere. 

 Majken oplyste, at man kan få en gratis op stilling af en hunde ”høm‐høm” fra kommunen. 

 Jette fortalte, at købmandsbutikken er revet ned. Ingrid vil opfordre til, at et til salg skilt sættes op. 

Grunden ser ikke godt ud. Kroen i Linå ser også forfærdelig ud. Der er tilsyneladende ikke sket 

noget ejerskifte. Vi vil følge op på det.  

 Linå Borgerforening havde mangel på bestyrelsesmedlemmer. Det er nu løst, og mange unge er 

kommet ind. Der er desuden loppemarked arrangeret af Linå forsamlingshus den 27. august ved 

hallen. Der er positiv opbakning fra kommunen om opstilling af en opslagstavle ved torvet i Linå. 

Pasning af en kommunal strimmel jord ved Linå Skolebakke overtages nu af kommunen. Borgerne 

har tidligere passet det. 

 Der foretages cykeltælling 5. – 6. september ved Møllegårdsvej og Dybdalen. Vi står selv for 

tællingen. Er der nogle, der kan om morgenen og eftermiddagen? 

 Vedrørende valg til lokalråd i november vil lokalrådet afholde opstillingsmøde/lille borgermøde i 

Resenbrohuset i uge 41. Dagsorden til mødet fastlægges på vores næste møde den 7. september. 

Marcus sender forinden et oplæg. 

 Et nyt lokalråd må så tage stilling til, hvad lokalrådet skal hedde nu hvor også Linå, Mollerup og 

Hårup er med sammen med Resenbro og Skellerup og Skærbæk. 

 Næste møde: Den 7. september i lokalet på Rødegaard kl. 17.00. 

 

Referent: Kalle den 12. august 2017.  


